
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 26. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 640
På samrådet den 23. juni 2016, jf. BEU alm. del samrådsspørgsmål BQ-BS
oplyste ministeren, at det i korrespondancen mellem 3F og Arbejdstilsynet
blev konstateret, at der ikke var et alarmerende antal arbejdsskader. Vil mini-
steren forholde sig til den udtalelse set i lyset af antallet af sygdomstilfælde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. oktober 2016 kl. 12:00.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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